
❄️FEBRUAR-REFERAT❄️ 
 
Tilstede: Anders, Andreas, Vibeke, Eline, Kai, Ståle, Stian, Ruben, Einar, Torbjørn, Oddbjørn og Linda 
 
1. Agenda godkjent 
2. Ingen kommentar til forrige referat. 
 
3. Rektor informerer: 
Når det gjelder spisepauser så jobbes det med justeringer i forhold til skoledagen, friminuttene og 
matpausene i forhold til neste skoleår. 
 
-Ventilasjon 
Tatt opp i aug 2020, men skjedde først i 2022. Skulle vært ordnet, men ingen svar. Pålegg om å 
utbedre i 2023. Hva er planene? Mangelfull oppfølging. Nye målinger i uke 8. Hva er 
fremdriftsplanen? Høre med helsevernenheten og hva de og kommunen svarer? 
Ruben har kommunisert grundig om alt dette med byggeier på vegne av FAU, vi tror han har fått 
ballen til å rulle, og håper på både «ærlighet» og fortgang i saken. 
 
4 Økonomi 
Lysfesten gikk i null. Saldo på kr 9200,- 
 
5. 17.mai-komité 
Det blir 17.mai feiring i Olsvik. 
Foreldrekontaktene fra 4 og 5 trinn har dannet komite sammen med flere. 
Komiteen møtes igjen 14.februar. 
Ønske om å få inn flere frivillige. 
Hvor mye og hvordan skal FAU være involvert?  
Fordelingsnøkkel mtp økonomi. Mulighet for å sette opp et Olsvik-utvalg basert på Loddefjord-
utvalget til neste år. 
Ønske om å gjøre organiseringen mer langsiktig. 
 
6. Natteravn 
Olsvik FAU har vakt: 
● innevakt 13.mai 
● innevakt og mulig bakvakt 23.juni. 
 
7. Byttekveld 
Ikke fått tilbakemelding fra elevrådet om at dette er ønsket i forkant av skoleball, dermed utgår 
dette. 
 
8. Trafikk 
Kommunen har utarbeidet en handlingsplan for trafikksikkerhet der flere fra Olsvik har gitt innspill. 
Denne skal opp til politisk behandling i løpet av våren, så da får vi se hvilke tiltak som eventuelt har 
blitt tatt med her. 
Bymiljøetaten har bestilt en mobilitetsanalyse av Olsvikåsen som har blitt gjennomført av Asplan 
Viak. Denne rapporten er finansiert av områdesatsingen. Den skal opp til politisk behandling før den 
er offentlig. 
 
9. SU-møte: 
SFO-utfordringer: 
● bedring siden sist SU-møte 
● utfordrende å bruke tilfluktsrommet 



● 2.-4.klasse kan ikke spise på SFO-basen ● bemanning ● utfordrende start for 1.klassingene Ønske 
om at det tas videre opp i SU. 
Foreldreundersøkelsen kan vise utfordringene som oppleves. 
Hvordan melde inn avvik hvis foreldre opplever eller observer noe i hentesituasjoner i SFO? 
Hvordan følges dette opp? 
 
10 Neste møte: mandag 13 mars kl 19-21. 
 


